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اسامی بازیکنان تیم ملی بسکتبال 
روز چهارشنبه ۱۳ بهمن ماه اعلام خواهد شد

سرمربی تیم ملی بسکتبال 
اردوی  گفــت:  کشــورمان 
آمادگی تیم ملی جهت حضور 
رقابت هــای  پنجــره دوم  در 
انتخابی جــام جهانی ۲۰۲۳، 
از روز شــنبه ۱۶ بهمن ماه به 
آزادی  بسکتبال  تالار  میزبانی 
به گزارش  برگزار خواهد شد. 
گروه ورزشــی مردم سالاری، مصطفی هاشمی ســرمربی تیم ملی کشورمان در 
خصوص آغاز اردوهای تیم ملی جهــت حضور در رقابت های پنجره دوم انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۳ عنوان کرد: اســامی بازیکنان دعوت شــده به اردوی آمادگی 
تیم ملی کشورمان، روز چهارشنبه ۱۳ بهمن ماه اعلام خواهد شد. هاشمی افزود: 
ملی پوشان باید روز شنبه ۱۶ بهمن ماه راس ساعت 8 برای انجام تست PCR در 
تالار بسکتبال آزادی حاضر باشند. همچنین در صورت منفی بودن تست بازیکنان 
تمرینات تیم ملی از بعد از ظهر شــنبه ۱۶ بهمن ماه رسما آغاز خواهد شد. تیم 
ملی بسکتبال کشورمان در بازی رفت پنجره دوم رقابت های انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۳ روز پنج شنبه ۵ اسفند ماه به مصاف تیم سوریه و روز یکشنبه 8 اسفند ماه 
به مصاف تیم قزاقستان خواهد رفت. این مسابقات به میزبانی ایران برگزار می شود.

چند ملی پوش بسکتبال کرونایی شدند؟
 بحران لیگ به تیم ملی کشید!

ملــی  تیــم  سرپرســت 
بســکتبال ایران، درباره تعداد 
ملی پوشــان مبتلا به ویروس 
کرونا صحبت کرد.  به گزارش 
کمیته  اعــلام  طبق  ایســنا، 
مســابقات و داوران، پــس از 
ابتــلای تعــدادی از تیم های 
لیگ برتر بسکتبال به ویروس 
کرونا، به منظور جلوگیری از ابتلای ملی پوشان بسکتبال جهت حضور در رقابت های 
پنجره دوم انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳، ادامه مرحله دوم مقدماتی لیگ برتر مردان 
لغو و به بعد از بازی های تیم ملی موکول شــد. در همین راســتا مسعود عماری، 
سرپرســت تیم ملی بسکتبال ایران، درباره شرایط ملی پوشان شاغل در لیگ های 
داخلی و خارجی به ایسنا گفت: ما از روز شنبه ۱۷ بهمن باید اردوهای خود را آغاز 
کنیم که قرار است از همه بازیکنان دعوت شده تست بگیریم تا درباره تعداد نفرات 
مبتلا شده به قطعیت برسیم. فعلا تعداد قطعی را نمی دانیم، اما جسته و گریخته 
می دانیم که چند نفر از نفرات ملی پوش مبتلا شده اند. عماری تاکید کرد: در حال 
حاضر پس از صحبتی که با بهنام داشتم متوجه شدم او در آلمان درگیر کرونا شده 
اســت، اما در داخل کشور فعلا خبر قطعی نداریم چون هنوز لیست هم مشخص 
نشده است. چند نفر مبتلا هستند اما منتظر لیست نهایی هستیم تا پس از تست 
دعوت شده ها تعداد نهایی را اعلام کنیم. او درباره زمان شروع اردو نیز گفت: اردوی 
ما بعد از ظهر شــنبه یا از روز یک شنبه پس از آمدن جواب تست ها شروع خواهد 

شد. در واقع شنبه عصر یا یک شنبه صبح زمان شروع تمرینات تیم ملی است.

»معتمدکیا« مشاور رسانه ای وزیر ورزش شد
به عنوان  معتمدکیا«  »محســن 
مشاور وزیر ورزش و جوانان در امور 
رسانه منصوب شد. به گزارش ایرنا، 
»سیدحمید ســجادی« در حکمی 
محسن معتمدکیا را به عنوان مشاور 
خود در امور رســانه منصوب کرد. 
معتمدکیــا که نزدیک بــه دو دهه 
در رسانه های ورزشی فعالیت دارد، 
دارنده مدرک کارشناســی ارشد در رشته مدیریت رسانه های ورزشی است. او در 
این سالها در رسانه های مختلف در حوزه ورزشی فعالیت داشته و در سال های ۹۳ 

و ۹۷ به عنوان مدیر رسانه ای تیم ملی فوتبال فعالیت می کرد.

اتفاق شوکه کننده در آستانه اعزام به المپیک زمستانی 
پرچمدار و مربی ایران کرونایی شدند

تســت کرونــای دو نفــر 
اعزامــی  کاروان  اعضــای  از 
ایــران به المپیک زمســتانی 
۲۰۲۲ مثبــت شــد.  به نقل 
از فدراسیون اســکی، کاروان 
اسکی کشورمان در حالی چند 
روز دیگر به بازی های زمستانی 
۲۰۲۲ اعزام می شود که پاسخ 
تست کرونا ۲ عضو از این کاروان مثبت اعلام شده است. تست کرونای سید ستار 
صید نماینده اســکی صحرانوردی و یکی از دو پرچمدار معرفی شده کشورمان در 
این بازی ها و مصطفی میرهاشــمی مربی اسکی صحرانوردی به این رویداد مثبت 
اعلام شــده است. بدین ترتیب این ۲ عضو کاروان کشورمان به بازی های المپیک 
زمستانی اعزام نخواهند شد. قرار است در صورت موافقت کمیته برگزاری بازی ها، 
دانیال ساوه شمشکی و محمد تقی شمشکی جایگزین دو نماینده اعزامی کشورمان 

در این بازی ها شوند.

خوش آمدگویی باشگاه فنرباغچه به سعید معروف 
تیم والیبال فنرباغچه ورود سعید معروف به لیگ 
ترکیه را رســما تایید کرد.  به گزارش ایسنا، سعید 
معروف، ملی پوش والیبال ایــران که بعد از المپیک 
توکیو از تیم ملی خداحافظی کرد، قرار است در لیگ 
والیبــال ترکیه توپ بزند. چندی پیش یک ســایت 
ایتالیایی مدعی شــد که قرار است معروف در لیگ 
والیبال ترکیه برای تیم والیبال فنرباغچه بازی کند. 
این صحبت ها در حالی بود که رسانه رسمی فنرباغچه 
این خبر را تایید یا رد نکرد. تیم والیبال فنرباغچه که از حضور سید محمد موسوی 
بهره می برد در جدیدترین اخبار خود انتقال ســعید معروف از لیگ چین به لیگ 
ترکیه را تایید کرد.   باشــگاه فنرباغچه ضمن تایید حضور ستاره والیبال ایران در 
لیگ والیبال ترکیه با انتشار عکسی نوشت: خوش آمدی سعید معروف! به گزارش 
ایسنا، سعید معروف، ملی پوش والیبال ایران که بعد از المپیک توکیو از تیم ملی 
خداحافظی کرد، اکنون در آمریکا به ســر می بــرد و در آنجا با تیم های جوانان و 
دانشــگاهی همکاری کرد. معروف که سه فصل گذشته در چین حضور داشت، در 
اکتبر امسال ۳۷ ساله می شود.   سیدمحمد موسوی دیگر ملی پوش والیبال ایران 
اســت که برای فنرباغچه بازی می کند و حضور ســعید معروف در کنار موسوی 

می تواند به جذابیت های لیگ والیبال ترکیه بیافزاید.

ایران در ۳۱ رشته بازی های آسیایی شرکت می کند 
سرپرســت کاروان ایران در بازی های آســیایی اعلام کرد ایران با ۳۱ رشته در 
بازی های آســیایی ۲۰۲۲ شرکت می کند. به گزارش ایسنا، پیمان فخری در مورد 
تعیین تکلیف رشته های اعزامی به بازی های آسیایی بیان کرد: ۳۱ رشته به بازی های 
آسیایی اعزام می شوند. پنج رشته اسکواش )بانوان(، بدمینتون، تنیس )بانوان(، سه 
گانه )مردان( و سوارکاری به ۲۶ رشته قبلی اضافه شدند. او در مورد این که بانوان 
در چه رشته های تیمی شرکت می کنند؟ گفت: بسکتبال سه نفره و کبدی دو رشته 

تیمی هستند که بانوان  شرکت می کنند. 
با توجه به آمار و ارقام به این جمع بندی رسیدند این دو رشته تیمی اعزام شوند، 
اما قطعا حضور بانوان بیش تر از دوره های قبل خواهد بود و در ۲۲ رشته بانوان حضور 
خواهند داشــت. فخری در پاســخ به این پرسش که احتمال دارد رشته دیگری به 
این ۳۱ رشــته اضافه شود؟ تاکید کرد: فکر نمی کنم دیگر اتفاقی بیفتد. با توجه به 
ارزیابی ای که داریم اینکه رشته ای اضافه شود، احتمالش کم است. ستاد بررسی کرد 
اعزام تیم بانوان هندبال و والیبال ۷ میلیارد هزینه خواهد داشــت. وی در پاسخ به 
این پرسش که بلاتکلیفی تعداد زیادی از فدراسیون ها نگران کننده نیست؟ تصریح 
کرد: نگران کننده هست. مطمئنم  تعداد زیادی تا پایان سال تعیین تکلیف می شوند. 

مانند تکواندو، بسکتبال و تیراندازی.

اخبار کوتاه

تمامی تیم هــای حاضر در گروه A مســابقات انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۲ در قاره آســیا دوســت دارند تا ایران از 
ســد امارات بگذرد، این در حالی است که شاگردان »برت 
فان مارویــک« در تیم امارات نیز در اوج به آزادی می آیند تا 

سومین برد متوالی را به دست بیاورند.
به گزارش ایرنا، تیم ملی فوتبال ایران در هشتمین بازی 
خود در چارچوب دور ســوم و نهایــی انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۲ باید به مصاف تیم ملی امارات برود. شاگردان دراگان 
اسکوچیچ با ۱۹ امتیاز صدرنشین گروه هستند و صعود خود 

به جام جهانی ۲۰۲۲ را مسجل کرده اند.
امارات اما شــرایط بســیار حساســی را تجربه می کند. 
شاگردان برت فان مارویک در دور رفت مسابقات نتایج بسیار 
ضعیفی را کســب کردند و از پنج بازی به ســه تساوی و ۲ 
باخت قناعت کردند و بردی برای شــان به ارمغان نیامد. در 
دور برگشت ورق برگشت و امارات توانسته هر ۲ بازی خود 
را با پیروزی پشت ســر بگذارد تا همین حالا و با سه بازی 
کمتر، مجموع امتیازات دور برگشتش از دور رفت سه امتیاز 

بیشتر باشد.
امــارات ابتدا با گل دقیقه 8۵ علی مبخوت از روی نقطه 
پنالتی از ســد میزبانش لبنان گذشــت و در ادامه با ۲ گل 
میهمانش سوریه را شکست داد. کایو کاندو و یحیی الغسانی 
برای تیم میزبان گلزنی کردند تا امارات نه تنها ۱۰۰ درصد 
امتیازات ۲ بازی اخیر را به دست آورده باشد بلکه گلی نیز 

دریافت نکند.
امارات حالا به واسطه همین ۲ برد ۹ امتیازی شده و در 
رده ســوم گروه اول قرار دارد. آنها در صورتی که بتوانند از 
ســد ایران بگذرند نه تنها یک گام دیگر به کسب رتبه سوم 
نزدیک می شــوند بلکه همچنان جلوی قطعی شدن صعود 

کره را خواهند گرفت.

فاصله امارات با تیم های چهارم، پنجم و ششم به ترتیب 
چهار، پنج و هفت امتیاز اســت. هر سه تیم لبنان، عراق و 
سوریه چشــم انتظار پیروزی ایران مقابل امارات هستند تا 
همچنان برای کسب رتبه سوم امید داشته باشند. حتی خود 
کره هم بدش نمی آید ایران با متوقف کردن امارات صعودش 

به جام جهانی را مسجل کند.

امــارات پیش از بــازی ایران در دور رفــت که منجر به 
شکســت یک بر صفر شــد ۶ برد و ۲ تساوی را با سرمربی 
هلندی و سرشناس خود به ارمغان آورده بود. بعد از بازی با 
ایران در هشت بازی چهار برد، یک مساوی و سه باخت رقم 

خورده است. امارات در عرب کاپ ۲ باخت را متحمل شد.
در لیست ۲۳ نفره امارات برای دیدار با ایران هیچ بازیکن 
لژیونری حضور ندارد. الجزیره، الوحده، الشارجه، کلبا، شباب 
الاهلی، الوصل و النصر در تیم ملی نماینده دارند تا نیمی از 
تیم های حاضر در لیگ امارات در تیم ملی سهم داشته باشند. 
ولید عباس با ۱۰۳ بازی ملی بیشترین حضور را در تیم ملی 
امــارات بین بازیکنان حاضر در اردو دارد. همین بازیکن در 
غیاب علی مبخوت، با هفت گل بیشترین گل ملی را هم به 
خود اختصاص داده اســت. ولید عباس به همراه سباستین 
تالیابو با ۳۶ سال مسن ترین بازیکنان امارات هستند و حارب 
عبدالله با ۱۹ ســال جوان ترین بازیکن محســوب می شود. 
کاروان تیم ملی امارات دیروز)یکشنبه( وارد ایران شد. آنها 
باید امروز )دوشنبه( تنها جلسه تمرینی خود را در ورزشگاه 
آزادی برگــزار کنند. نباید فراموش کنیــم که امارات تا به 
حال در ایران موفق به شکست ایران نشده و در چهار دیدار 
اخیر هم باخته و هم گلی نزده است. فان مارویک در صورت 
متوقف کردن ایران به مسیر فوق العاده خود ادامه می دهد. 
او چندی پیش در آســتانه اخراج قرار داشت اما خودش را 

نجات داد.

 رئیس پیشــین کمیته حقوقی فدراسیون فوتبال گفت: 
فدراســیون باید از حذف تلخ استقلال و پرسپولیس از آسیا 
درس بگیرد و از فرصتی که فیفا برای اصلاح اساسنامه داده 

استفاده کند. 
صفی الله فغانپــور پور در گفت وگو با خبرنگار ورزشــی 
خبرگــزاری فــارس، در خصوص آخریــن وضعیت اصلاح 
اساسنامه این فدراسیون و بندی که باید  به تصویب مجلس 
شورای اسلامی برسد اظهار داشت:در طول سال های گذشته 
بارهــا و بارها به فیفا گزارش های خلاف واقع داده شــد، به 
خصوص در ســال 8۶ که این اتفــاق رخ داد تا اینکه فیفا 
متوجه شد این گزارشات خلاف واقع است. وی افزود: نهایتا 
آنها یقه فدراسیون را گرفتند و اجازه ندادند انتخابات برگزار 
شــود  و دیدید که  این انتخابات برگزار نشــد تا اساسنامه 
تصویب شود. بهترین راه این است که ما با مراجع بالادستی 
صادقانه برخورد کنیم و راه هایی که منتهی به کارِ درت است 
را انجام بدهیم. رئیس  پیشــین کمیته حقوقی فدراسیون 
فوتبال گفت:آنچه در قالب حکــم دیوان عدالت صادر کرد 
هیچ ارتباطی به اساسنامه فدراسیون فوتبال ندارد بلکه حکم 

دیوان مربوط به بازنشستگی است.اگر به خاطر داشته باشد 
ابتدا بحث بازنشستگی مطرح شد و دیوان عدالت اداری هم 
بر اساس اینکه یک عده بازنشسته هستند  به دلیل اینکه که 
فدراسیون ردیف بودجه ندارد حکمی صادر کرد که قوانین 
بازنشستگی در این فدراسیون اجرا نشود اما با ارائه این حکم 
به فیفا اینکه بگوییم مشکل حل شده باعث  می  شویم تا فیفا 
بعدا همه چیز را متوجه شــد. فغانپور به فارس تاکید کرد: 
همان اتفاقاتی که در ســالهای گذشته رخ داد باز هم بعد از 
مدتی تکرار می شــود. همه افراد مسئول و وزارت  ورزش و 
فدراســیون فوتبال باید  از تجربه تلخی که فوتبال ایران در 
خصوص ۲ تیم پر طرفدار کشور یعنی استقلال و پرسپولیس 
با آن مواجه شد،اســتفاده کنند. ما سال ها با گزارشات غیر 
واقعــی AFC را متقاعد کردیم این دو باشــگاه حرفه ای 
هستند تا اینکه این نهاد   یک بار فهمید و جلوی حضور هر 
دو تیم را در آســیا گرفت. فدراسیون باید از این تجربه تلخ 
درس بگیرد و از فرصتی که فیفا  برای اصلاح اساسنامه داده 
استفاده کند.  وی یادآور شد: فدراسیون باید فیفا را متقاعد 
کند که وضعیت فوتبال ما اینگونه است نه اینکه با گزارشات 

خلاف واقع این مقطع را پشــت سر بگذارد. راه درست این 
است که فدراسیون مصوبه مجلس را بگیرد وگرنه در آینده 
دچار مشکل خواهد شد.ما الان نمی توانیم با استناد به حکم 
دیوان عدالت اداری که برای بازنشستگان صادر شده بگوییم 
مشکل فدراســیون حل شد.وقتی مصوبه مجلس را بگیریم 
همــه نهادها می توانند کارها را پیش ببرند  و مشــکلی به 

وجود نمی اید.به عنوان کسی که  در  فدراسیون فوتبال کار 
کرده و قوانین بین المللی و مسائل حقوقی را می دانم توصیه 
می کنم دوستان کمک کنند مشکل فدراسیون درست حل 
شــود نه اینکه  با اسناد غیر واقعی فیفا را متقاعد کنیم که 
مشکلی وجود ندارد چون این موضوع در  آینده ایجاد مشکل 

خواهد کرد.

بازیکن پیشــین تیم ملی فوتبال کشــورمان سطح تیم 
ایران را بالاتر از آســیا دانست و گفت: در حال حاضر نسل 
بســیار خوبی در فوتبال ایران فعال هســتند.  نیما نکیسا 
در گفت و گو با خبرنگار ورزشــی خبرگزاری تسنیم، درباره 
پیروزی یک بر صفر تیم ملی ایران مقابل عراق و صعودش 
به جام جهانی ۲۰۲۲ قطر اظهار داشت: بسیار از این اتفاق 
خوشــحالیم. تیم ملی مدت هاست خودش را از سطح آسیا 
جدا کرده. الان نسل بسیار خوبی در فوتبال ما فعال هستند 
و لژیونرهای بســیار خوبــی داریم. وی در مــورد عملکرد 
دراگان اسکوچیچ نیز توضیح داد:  به نظرم او فوق العاده کار 
کرده اســت. این انتخاب در زمــان بهاروند افتاد و به نظرم 
دوراندیشــی او بود که این بضاعت را در اسکوچیچ دید. با 
وجود اعتراضات اولیه که خیلی ها داشــتند و معتقد بودند 
این مربی در حد و اندازه های تیم ملی نیســت، اسکوچیچ 
بهترین کســی بود که بعد از ویلموتسی که به نظرم بیشتر 
تاجر بود تا مربی، به تیم ملی آمد و خدا را شکر جان تازه ای 
به تیم ایران داد و تیم ملی توانست مقتدرانه به جام جهانی 
صعود کند. بازیکن پیشــین تیم ملی در واکنش به برخی 
اظهارنظرها در مورد اینکــه تیم ملی می تواند با یک مربی 
بزرگتر از اســکوچیچ حتی از مرحلــه گروهی جام جهانی 
نیــز صعود کند، گفت: این افراد چــه جایگاهی در انتخاب 

مربی دارند؟ کارشناس نظر کارشناسی می دهد. وقتی یک 
عده ای از داخل نامه می زنند که تیم های ما از آســیا حذف 
شوند، یعنی همه کارشناس نیستند. خیلی از دوستان ما با 
نیت خیر حرف می زنند، ولــی بعضاً برخی افراد هم دنبال 
مطرح کردن خودشان و خوش خدمتی به بعضی ها هستند. 
تأمین بودجه و امکانات برای یک مربی کار هر کسی نیست. 
کسانی که ادعا می کنند مربی دیگری باید بیاد؛ بهتر است 
چند روز در فدراسیون به کمیته اقتصادی ما کمک کنند تا 
متوجه شوند تأمین بودجه چقدر سخت است. نکیسا ادامه 
داد: ما امروز به جایی رســیدیم کــه پرواز اختصاصی برای 
یک بازیکن مان می فرســتیم. این پیشرفت فدراسیون ما را 
نشان می دهد. فدراسیون به این قدرت رسیده است که یک 
بازیکن به خاطر اختلاف نظر با سرمربی به تیم ملی دعوت 
نمی شــود. بعد هم وقتی دعوت می شــود مثل یک فرزند 
خانــواده برای او احترام قائل می شــوند و در نهایت همین 
بازیکن هم گل صعود به جام جهانی را می زند. اینجاست که 
متوجه می شویم مهدی طارمی چقدر حرفه ای و پخته عمل 
کرد و بزرگوارانه نظر سرمربی را پذیرفت. او هیچ حاشیه ای 
برای تیم ملی ایجاد نکرد و با شکوه به خانه اش برگشت. وی 
درباره حضور امیر عابدزاده درون دروازه تیم ملی ایران نیز 
گفت: عابــدزاده فوق العاده بود. ما این همه دروازه بان آماده 

داریم و هر ســه دروازه بان تیم ملــی به نظر من فوق العاده 
هســتند. اگر اخباری، حسینی، لک یا مظاهری هم دعوت 

می شدند آنها هم می توانستند فوق العاده باشند. خدا را شکر 
ما الان نسل دروازه بانی فوق العاده ای داریم.

اماراتدراوجبهاستادیومآزادیمیآید

هشدار یک حقوقدان به فدراسیون فوتبال: 

نباید به فیفا گزارش غیرواقعی بدهیم

نکیسا : 
 برخی افراد برای خوش خدمتی از اسکوچیچ انتقاد می کنند

مدافع تیم ملی فوتبال ایران پس از طی دوران نقاهت 
در رابطــه با صعود تیم ملی به جــام جهانی ۲۰۲۲ قطر 

صحبت کرد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری  مرتضی پور 
علی گنجی  با اتمام دروران نقاهتش آماده می شــود تا به 
میادین بازگردد و در رابطه با وضعیت خودش  اعلام کرد:  
از روند تمرناتم راضی هســتم و به امید خدا کار با توپ را 
آغاز کردم و به نظرم تا دو الی سه هفته دیگر می توانم به 

تمرینات تیمی اضافه شوم.
مدافع تیم ملی در رابطه با صعود به جام جهانی ادامه 
داد:  خدا رو شــکر که صعود کردیم و  توانستیم به کمک 
کیفیت بــالای بازیکنان و درایــت مدیریت آقای عزیزی 
خادم  و کادر فنی  نشــان دادیــم می توانیم راحت برنده 

بازی ها باشیم و به جام جهانی صعود کنیم.

ایــن موفقیت را به تمام مردم ایران تبریک می گویم و 
امیدوارم برای جام جهانی تیمی آماده داشته باشیم تا دل 

مردم را شاد کنیم.
پور علی گنجی در رابطه با صعود از مرحله گروهی جام 
جهانی گفت: با شرایطی که در محیط تیم ملی وجود دارد 
و کیفیت بازیکنان، فکر می کنم این اتفاق دور از دسترس 
نیســت و کما اینکه ما نشــان دادیم مرد روزهای سخت 
هستیم.در جام جهانی گذشــته هم با وجود قرار گرفتن 

در یک گروه سخت  می توانستیم از گروه صعود کنیم. 
بازیکنــان مان در این دوره بســیار عاقل تر و پخته تر 
شــده اند و تجربه بالایی دارنــد و من فکر می کنم در این 
دوره می توانیــم محکم تر قدم بــر داریم و در کنار هم به 
مرحله بعدی برویم و تاریخ ســاز باشیم تا دل مردم ایران 

شاد شود.

مرتضی پور علی گنجی:

 می توانیم در این دوره جام جهانی تاریخ ساز باشیم

به گزارش فوتبالی، در حالی که به نظر می رسید داستان 
عیسی آل کثیر و لیگ بیست و یکم قبل از پایان نیم فصل 

به پایان رسیده و او به خاطر پارگی رباط صلیبی فصل را از 
دست داده اما چند روزی می شود که اخباری جدید درباره 

مصدومیت این بازیکن منتشــر شده و کار به جایی رسیده 
که گویا مهاجم پرســپولیس مشکلی برای همراهی تیمش 

در ادامه مسابقات ندارد!
پزشک تیم پرسپولیس ۲ روز پس از مصدومیت عیسی 
آل کثیر در گفت و گویی اعلام کرد، بر اساس نتیجه آزمایش 

اولیه MRI رباط صلیبی زانوی آل کثیر پاره شده است.
مهاجم پرســپولیس که باید خــود را آماده عمل رباط 
صلیبی می کرد، تصمیم گرفت برای اطمینان بیشتر، با چند 
پزشک دیگر هم مشورت کند و پس از آن، تصمیم نهایی را 
بگیرد، با این حال، یک اتفاق جدید رخ داد که باعث تعجب 
اهالی فوتبال شد. ویدیویی از عیسی دست به دست چرخید 

که او را در حال استارت زدن و دویدن نشان می داد. 
بــدون تردید بازیکنــی که دچار پارگــی رباط صلیبی 
می شود، حتی قادر به راه رفتن نیست زیرا درد مصدومیت 
از این ناحیه، اشک هر بازیکنی را در می آورد و با توجه به 
صحنــه مصدومیت این بازیکن و نحوه انتقالش به فرودگاه 
که توسط خبرنگار فوتبالی نیز به تصویر کشیده شد،  این 
تصور به وجود آمد که او بــه این زودی ها امکان راه رفتن 

بدون عصا را پیدا نخواهد برســد چه برسد به آنکه بخواهد 
فوتبال بازی کند. گفته می شــود عیسی در دزفول به یکی 
از شکسته بندهای بســیار حاذق این شهر مراجعه کرده و 
پایش را به او نشــان داده و او توانسته با کارهایی که روی 
پــای آل کثیر کرده، این بازیکن را آماده بازیکن به میادین 
کند. با توجه به شــرایط فعلی آل کثیر و اینکه او مشکلی 
از نظر حرکتی و ضربــه زدن به توپ ندارد، این بازیکن به 
دنبال بازگشــت به تمرینات پرسپولیس است منتهی اول 
باید تســت های جدیدی از وضعیت زانوی او گرفته شود تا 
بازگشــت این بازیکن به تمرینات تیمش، پرریسک نباشد. 
شنیده های خبرنگار فوتبالی حاکی از آن است عیسی قبل 
از حضور در تمرینات کلیه مسئولیت و عواقب بازی کردن 
را طی تعهد کتبی به عهده خواهد گرفت تا مســئولیتی از 
این بابت شامل باشــگاه پرسپولیس و کادر فنی و پزشکی 

قرمزها نشود. 
باید منتظر ماند و دید عیســی آل کثیر که یک بار طعم 
تلخ محرومیت ۶ ماهه را کشــیده این بار می تواند به شکل 

معجزه واری، خیلی زود به میادین برگردد یا نه.

مورد ویژه آل کثیر؛ بازگشت مشروط به تمرینات پرسپولیس


